
 

 

Referat af ordinær generalforsamling 3. april 2023 i Herning Løbeklub 

 

 

28 medlemmer deltog i generalforsamlingen 

 

1. Valg af dirigent og referent  

Formand Claus Christensen bød velkommen og foreslog Gert Kristensen som dirigent og Frits Jensen 

som referent.  

 -  Begge blev valgt. 

 -  Gert Kristensen konstaterede at generalforsamlingen under hensyn til den nødvendige udsættelse 

var indkaldt med lovligt varsel og var beslutningsdygtig.  

 

2. Bestyrelsens beretning 

Claus Christensen aflagde beretning, som kan læses på klubbens hjemmeside 

 www.herningløbeklub.dk.  

Beretningen blev godkendt uden afstemning 

  

3. Regnskab for 2022/23  

Kasserer Frits Jensen fremlagde regnskabet for 2022/23. Årets resultat blev et underskud på -20.849 kr. 

og klubbens egenkapital er pr. 31. januar 2023 på 224.646 kr.  

 

Regnskabet for 2022/23 blev godkendt.  

 

Regnskaber forefindes i mappe hos Frits Jensen, samt på hjemmesiden hvis man logger sig på. 

 

4. Kontingent for 2023/24 

Bestyrelsen foreslog kontingent sat op til 350 kr. årligt for almindeligt medlemskab og 550 kr. årligt for 

hustandsmedlemskab.  

 

Kontingentforslaget for 2023/24 blev vedtaget ved afstemning med stort flertal. 

 

5. Budget for 2023/24 

Kassereren fremlagde forslag til budget for 2023/24 sammen med gennemgang af regnskabet for 

2022/23.  

 

6. Indkomne forslag 

Der var ikke indkommet forslag.  

 

7. Valg til bestyrelsen  

Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer herunder kasserer. 

- Benjamin Neuert ønskede af private årsager ikke genvalg. 

- Frits blev genvalgt som kasserer 

- Anders Bonde blev genvalgt og Betina blev nyvalgt i stedet for Benjamin. 



   

8. Valg af suppleant til bestyrelsen 

Jens Henrik Jensen blev valgt som suppleant 

 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Preben Meldgaard (revisor) blev genvalgt og Søren Holt blev valgt som suppleant. 

 

10. Eventuelt 

Claus reklamerede for klubtøjet 

 

Generel orientering om status vedr. Royal Run – ruter og hjælper situation. Begge dele går godt 

 

Efterlysning af fælles træning, tilmelding og transport til løb. Vi tager det op til næste klubaften, f.eks. 

et løb i foråret og et løb i efteråret (vi plejer jo at gøre det op til Vestjysk Halvmarathon, men gerne 

nogle af de store løb både inden- og udenlands og evt. som klubtur). Konkret blev løb på Sild foreslået 

– Jørgen Pedersen spørger Bent Overgaard om han kan lave en tur. 

 

Henrik Thybo laver en kalender på hjemmesiden, hvor arrangementer indsættes. 

 

Forslag om brug af instagram også. Patrick forsøger at starte det op til sommer og vil give en 

introduktion på en klubaften. Kirsten Thybo vil gerne ajourføre facebook. 

 

 
Referent: Frits Jensen 


